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Vi har nu haft vores afd. bestyrelse et lille års tid, hvor vi holder møde ca. hver 3. md. 

Så der vil jeg gerne sige at hvis i har nogle ønsker som skal tages op, så er i velkomne til sende en 

mail til mig. 

 

 

Vi har afholdt 2 arrangementer, det ene i januar, hvor vi alle havde muligheden for at hilse på vores 

nye naboer, det andet var i juni, begge gange var på jernbane cafeen. 

Ca. halvdelen af alle beboere har deltaget begge gange, så prik lige til naboen næste gang, så kan vi 

nok blive lidt flere. 

Næste arrangement bliver d. 27. november, det hører i nærmere om. 

 

Ellers må jeg sige at vi har været lidt udfordret i årets løb med at få udbedret de sidste mangler og 

reparationer, men på det sidste syntes jeg at der har været lidt trafik hernede af forskellige 

håndværkere, så mon ikke at vi snart kommer i mål med det. 

 

Vild med vilje, er ikke lige sådan at vi ønsker at området skal se ud, det klæder ikke de ellers flotte 

bygninger, der mangler bænke , men der er kommunen på opgaven. 

 

Vores viceværter skal have alt mulig ros, de passer det de skal lave her til UG, samt at de er 

lynhurtige på aftrækkeren, når vi ringer efter dem. 

 


